
HJORTÄNGENS EGNAHEMSFÖRENING 

HEF:s PLUSGIRO 79 04 71-7 

Protokoll från styrelsemöte 1 
Onsdagen 29/3 2006 hos Susanne Johnsson 
 
Närvarande: 
Susanne Johnsson Joakim Emsjö Jeanette Almgren 
 
1. Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade styrelsen välkommen till verksamhetsårets första möte och förklarade 
mötet öppnat. 

2. Konstituering 
Vid årsmötet omvaldes Susanne Johnsson som ordförande och som ny suppleant valdes 
Caroline Brattnäs. Vid detta möte utsågs Jeanette Almgren till sekreterare, Elisabeth Henryson 
till kassör samt Ubbe Adolfsson och Joakim Emsjö till ledamöter. 

3. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet godkändes i föreliggande form. 

4. Inkommen post 
Föreningen har fått brev från Nacka kommun angående badplatsen. Se punkt 7 

5. Kassörens rapport 
Inga utbetalningar/inbetalningar gjorda sedan förra mötet. 

6. Valborgsmässofirandet 
Årets värdar för firandet är Murkelvägen. Jeanette Almgren är ansvarig. Firandet kommer att 
ske på sedvanligt sätt med fackeltåg från tunneln och sång och grillning vid brasan. Mötet 
beslutade att införskaffa 2 krattor att använda vid brasan. Inbjudan till valborgsmässofirandet 
finns bifogat detta protokoll. 

7. Badet 
Nacka kommun kommer under våren fräscha upp badplatsen med nya bryggor samt se över 
strandområdet. Föreningen ska ta kontakt med kommunen och försöka få dit en betongring som 
kan användas som grill samt påtala de gropar som behöver fyllas igen runt badet. 

8. Trafiken 
De försök till kontakt med kommunen angående målning av övergångsställen samt 
staket/bommar vid Skivlingsvägen har hittills varit fruktlösa men nya försök till kontakt 
kommer att ske. 

9. Övrigt 
Ett mailkonto för HEF kommer att öppnas. Syftet med detta är att öka kommunikationen 
mellan HEF:s styrelse och dess medlemmar. Med anledning av detta kommer mailadresser till 
föreningens medlemmar samlas in. 
Även i år kommer en bouleturnering att anordnas. Årets turnering, som är för hela familjen, 
kommer att gå av stapeln helgen 26-27/8. 

10. Nästa möte 
Tisdagen 23/5 2006 19.00 hos Ubbe Adolfsson 

11. Avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 
 
Vid protokollet:    Justerat: 
 
 Jeanette Almgren   Susanne Johnsson 


